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SAKSUTSKRIFT 

Arkivsak-dok.  23/00018-4 
Saksbehandler Odd Arild Bugge 
 
 
 
 

Krav til endring av forvaltningsplan for rovviltregion 6 Midt-Norge 

 
Saksgang Møtedato Saknr 
1 Kommunestyre 07.09.2023 39/23 

 
 
Kommunestyre har behandlet saken i møte 07.09.2023 sak 39/23 
 
Møtebehandling 

21 stemmeberettigede 
 
Geir Gaarder, MDG la fram følgende forslag. 
«Saken utsettes.» 
 
Det ble stemt over utsettelses forslaget. 
19 stemte mot og 2 stemte for. Disse stemte for: Geir Gaarder, MDG og John George Brandtzæg, Ap 
 
Geir Gaarder, MDG la fram forslag til tillegg: 
«Administrasjonen utreder nærmere konsekvensene av kommunens vedtak, særlig sett i lys av 
bærekraftmålene i kommuneplanens samfunnsdel og kommunedelplan for naturmangfold. 
Det ble stemt over kommunedirektørens innstilling.» 
 
Det ble stemt over forslag til tillegg. 18 stemte mot og 3 stemte for.  
Disse stemte for: Geir Gaarder, MDG, Helge Haltstrand, Ap og John George Brandtzæg, Ap 
 
Det ble stemt over kommunedirektørens innstilling. 
 
Votering 

20 stemte for og 1 stemte mot – vedtatt. 
Den som stemte mot: Geir Gaarder, MDG 
 
Kommunestyres vedtak  

Tingvoll kommunestyre krever grensejustering av kvoteområde for gaupejakt i rovviltregion 6, slik at 
Tingvoll kommune blir en del av kvotefritt område i Møre og Romsdal. Dagens kvotegrense må flyttes 
fra Tingvollfjorden til Halsa-/Trongfjorden. 
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Kommunedirektørens innstilling 
Tingvoll kommunestyre krever grensejustering av kvoteområde for gaupejakt i rovviltregion 6, slik at 
Tingvoll kommune blir en del av kvotefritt område i Møre og Romsdal. Dagens kvotegrense må flyttes 
fra Tingvollfjorden til Halsa-/Trongfjorden.  

Saksopplysninger 
Viser til vår merknad datert 1/3 2023 (vedlagt) 

Tingvoll kommune har på bakgrunn av dokumenterte funn, av SNO, søkt om skadefellingstillatelse tre 
ganger i løpet av beitesesongen 2023. Tapene var omfattende allerede tidlig etter beiteslipp. Første 
fellingsløyve ble gitt 12/6. Tapene har vedvart utover beitesesongen.  

Vi ligger an til å få enda høyere tapstall i år enn i 2022, da Tingvoll hadde høyeste tap i fylket med 
over 20% tap av lam. Situasjonen for sauebøndene i kommunen er uholdbar.  Tapstallene er så høye 
at hensynet til dyrevelferd er utfordret. 

Vurdering 

Kommunedirektøren er bekymret for framtida for beite- og utmarksnærings i kommunen om ikke 
denne saken løses. Situasjonen er en stor psykisk og praktisk belastning for de som driver med sau i 
kommunen.  

Økokommunevurdering 
Dersom innstillingen vedtas, vil denne saken ha 
Positiv ☐  Nøytral ☐  Negativ ☐ 
Klikk her for å skrive inn tekst. 
Vedlegg 
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